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Nr. 1776 /02.06.2015 

                PROCES  VERBAL 

Incheiat astazi 29.05.2015 in sedinta ordinara a 
Consiliului Local Topana . 

 
La şedinţa de astăzi sunt prezenţi 9 consilieri, din cei 9 consilieri care compun Consiliul 

Local al comunei Topana.  
Sunt întrunite astfel prevederile art. 40 alin.(1) din Legea nr. 215/2001 republicată, cu 

modificările şi completările ulterioare, prezenţa majoritaţii consilierilor locali în funcţie, sedinţa 
fiind legal constituită. 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de domnul primar Barbu Gheorghe   pe baza 
convocării scrise nr.         din :  .05.2015  şi a dispoziţiei nr. 52 din: 22.05.2015 , conform art.39 
alin.3 din Legea  nr. 215/2011 a administraţiei publice locale, republicată cu modificarile şi 
completările ulterioare. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi 
propusă a se discută, conform prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt publice.  
La şedinţa de astăzi participă din partea Primariei comunei Topana , domnul primar 

Gheorghe Barbu, doamna contabil Diaconun Floarea  si d- na Calugareanu Elena Daniela – 
secretarul comunei 

Doamna  secretar Calugareanu Elena supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară 
de consiliu, repectiv data de 30.04.2015, care este aprobat în unaninimitate, fara adaugiri sau 
alte observatii. 

Toţi consilierii au în mape materialele de sedinţă conform legislaţiei în vigoare.  
Domnul preşedinte de şedinţă Grigoroiu Gheorghe  prezintă ordinea de zi, astfel: 

1. Proiect de hotarare privind : atestarea apartenenţei la domeniul public şi acordul 
înscrierii în cartea funciară a dreptului de proprietate pentru suprafata de teren de 7788 
mp. situata in T 121, P 16  în favoarea UAT Comuna Topana . 

Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
 

2. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea utilizarii cu titlu gratuit, in cadrul proiectului 
Ro-NET, a suprafetei de teren de 10 mp situata in  T. 121 , P. 16 ; 

Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
 

3. . Propuneri , intrebari, interpelarii . 
 
Se consultă consiliul local cu privire la alte propuneri pentru suplimentarea ordinii de zi a 

şedinţei de astăzi. 
Întrucât alte propuneri de modificare sau suplimentare a ordinii de zi nu sunt se  

supune la vot ordinea de zi propusă a se discuta, fiind aprobată cu unanimitate de voturi. 



1. Punctul 1  al ordinii de zi :  Proiect de hotarare privind : atestarea apartenenţei la domeniul public şi 

acordul înscrierii în cartea funciară a dreptului de proprietate pentru suprafata de teren de 7788 mp. 

situata in T 121, P 16  în favoarea UAT Comuna Topana . 

Domnul Popescu Viorel Marius- viceprimar ,  prezintă  proiectul de hotarare ,  raportul  nr. 

1709/22.05.2015  . 

Comisiile de specialitate prezintă avizele favorabile . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 voturi 

pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.19 . 
Punctul 2 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea utilizarii cu titlu gratuit, in  

cadrul proiectului Ro-NET, a suprafetei de teren de 10 mp situata in  T. 121 , P. 16 . 

Domnul Barbu Gheorghe- primar ,  prezintă  expunerea de motive nr. 1702/22.05.2015  cu privire la  

Proiectul de hotarare referitor la : Aprobarea utilizarii cu titlu gratuit, in cadrul proiectului Ro-NET, a suprafetei 

de teren de 10 mp situata in  T. 121 , P. 16 . 

Domnul Popescu Viorel Marius- viceprimar ,  prezintă  proiectul de hotarare si  raportul  nr. 

1707/22.05.2015  .  

Comisiile de specialitate prezintă avizele favorabile . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 voturi 

pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.20. 
Punctul 3 al ordinii de zi :  Propuneri , intrebari, interpelarii . 

 

Domnul consilier Grigoroiu Gheorghe ‘‘ Ce ma deranjaza cel mai mult pe mine este lipsa 
transparentei , ca nu ni se prezinta cum s-au cheltuit bani . Daca nu se fac publice cheltuielile 
inseamna ca este ceva in neregula , pentru ca la prezentarea contului de executie doamna 
contabil nu ne prezinta cheltuielile intr-un mod transparent . 

Nu cred ca mai este vre-o comuna ca a noastra care sa aiba gunoaie peste tot , avem 
foarte multi cetateni care arunca gunoaie la voia intamplarii , dar nici noi nu incercam sa-i 
educam . 

Ar trebui cum am spus mereu sa facm o magazie in apropierea primariei pentru a 
depozita utilajele primariei pentru a evita discutiile permanente despre utilizarea lor in  alte 
scopuri decat cele pentru care au fost cumparate . ’’ 

Doamna consilier Stoica Florica ‘‘ As dori sa-l intreb pe domnul viceprimar cand v-a 
incepe actiunea de taiere a maracinilor de pe izlazurile comunale ?’’ 

Domnul Viceprimar Popescu Viorel Marius ‘‘ Saptamana viitoare vom merge impreuna 
cu beneficiarii de ajutoare sociale si v-om taia maracinii de pe izlazuri .’’ 
 Doamna Raduta Maria ‘‘ Am facut sesizare la DNA cu privire la baracile depozitate pe pe 

marginea santurilor intrucat nu au fost luate nici pana in prezent . 

Vreau sa ni se aduca la cunostiinta situatia morii , cand se v-a da drumul . 

La podul peste Raul vedea din punctual Manza care a fost avariat in urma inundatiilor de 

vara trecuta trebuie efectuate lucrari urgente  .  Deasemeni in vale la Barbuceanu sa se 

intervina cu buldo pt a repara drumul .’’ 

Epuizandu-se subiectele sedintei, presedintele de sedinta Grigoroiu Gheorghe multumeste 
pentru participare si propune incheierea sedintei , drept pentru care am incheiat prezentul proces 
verbal . 



Intrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar punctele înscrise 
pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă 
Grigoroiu Gheorghe 
multumeste pentru participare si declară închise lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare. 
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